
Referat fra ordinært bestyrelsesmøde den 8. april 2024 
Glentevej afdeling 6 

 
 
Forud for bestyrelsesmødet var der åbent for beboerne, i tidsrummet kl. 17.00-17.30, og et par 
beboere kiggende forbi. 
 
 
Tilstede:  
Martin Witte Svendsen, formand  
Niels Christian Skov, næstformand 
Mette Rasmussen, kasserer, sekretær & referent 
Frank Kofoed Sørensen    
Christian Andersen 
  
Afbud: 
 
 
Dagsorden 
 
1. Velkomst & godkendelse af dagsorden  
2. Siden sidst  
3. Markvandring  
4. Skraldespandsstativer  
5. Husorden  
6. Næste møde  
7. Evt 
 
 
Velkomst & godkendelse af dagsorden  
Formanden bød velkommen, og dagsordenen blev godkendt. 
 
Siden sidst 
Lørdag den 16. marts 2024, blev der afholdt banko i fælleslokalet. Mange beboere valgte at bruge 
en eftermiddag i fællesskabet ånd, og arrangementet må betragtes som en succes. 
 
Bestyrelsen har sendt alle haveoptegnelserne til Karsten Brandt, sammen med et skriv om hvilke 
huse, der har påpeget problemer med hækken. 
 
SAB’s hjemmeside, er nu blevet opdateret, under afd. 6, med husorden, 
vedligeholdelsesreglement, råderetskatalog samt gamle referater fra den tidligere fælles 
bestyrelse for afd. 5 og 6. 
 
 
Markvandring 
Den 11. marts 2024 var der markvandring. Fra bestyrelsen var det formanden (Martin) og Frank 
der deltog på markvandringen med Karsten Brandt og SAB’s nyansatte gartner Kenny. 
 



Mange forskellige emner blev drøftet, og bestyrelsen har blandt andet påpeget: 
 
Oplysningstavlen ned mod garagerne, skal laves eller skiftes ud 
 
Fortov ud mod vejen, her mener bestyrelsen det er SAB’s opgave at fjerne ukrudt mellem fliserne 
(ligesom det også er deres opgave, ar rydde for sne). 
 
Censorlys ved bagtrapperne, skal rettet til og justeres der hvor det ikke fungere ordentligt. 
 
Nogle steder har Lander & Co. ikke ryddet ordentligt op efter isoleringen, det skal bringes i orden.  
 
Derudover blev der også drøftet revner i murværk, kigget på hæk og talt om renovering af 
bagtrapper (et forslag der blev vedtaget på sidste års afdelingsmøde). 
  
 
Skraldespandsstativer 
Bestyrelsen har rykket for tilbud og henvendt sig til nye aktører. 
Der har været gode tilbagemeldinger og flere nye aktører har meldt tilbage, at de gerne vil give et 
tilbud, hvoraf det første nye tilbud er modtaget. 
Bestyrelsen afventer nu et par tilbud mere. 
 
 
Husorden 
Punktet rykkes til næste møde. 
 
 
Næste møde 
Næste møde er den 29. april 2024 
 
Evt. 
Formanden fortæller at Verner har bestilt en ny hængelås til havecontaineren, som i længere tid 
har manglet en hængelås. 
 
 


